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Łódź, dnia 25.01.2024r. 

 

PROTOKÓŁ Nr 05/01/2024 

z zebrania Zarządu Łódzkiego Oddziału Terenowego 

Polskiego Związku Krótkofalowców 

 

W dniu 25.01.2024 r. o godz. 18.00 odbyło się posiedzenie Zarządu Oddziału 

Łódzkiego PZK. Zebranie odbyło się stacjonarnie w siedzibie zarządu OT15 przy ulicy 

Przędzalnianej 102, oraz zdalnie na platformie Teams 

W posiedzeniu wzięli udział: 

 1. Prezes - Robert Horynek SP7RHA – stacjonarnie   

 2. Sekretarz - Jan Michalak SP7TOP – zdalnie   

 3. Skarbnik - Zbigniew Gniotek SP7MTU – stacjonarnie   

 4. Członek zarządu - Jakub Wolski SP7Y- zdalnie   

 5. Członek zarządu - Paweł Poznański 3Z7N – zdalnie   

 

Obecni byli także: 

 Przewodniczący OKR - Mateusz Widerkiewicz SP7WST – stacjonarnie   

 Zastępca przewodniczącego OKR- Arkadiusz Jakubowski SP7AJ – zdalnie   

 Kolega Jacek SP7EZD – zdalnie   

 Kolega  Andrzej SQ7OFB – stacjonarnie  

 

Obrady prowadzone były zgodnie z następującym porządkiem obrad: 

 

 Powitanie zebranych. 

 Walne zebranie OT15 

 Umowa pomiędzy OT15 a 9ŁBOT 

 Informacja skarbnika na temat finansów oddziału. 

 Komunikacja z członkami oddziału 

 Dyskusja  

 

 Zebranie protokołował  Kolega Janek SP7TOP 

 

 

1. Powitanie zebranych. 

2. Podjęto uchwałę o terminie zwołania walnego zebrania sprawozdawczo 

wyborczego OT15. Termin zebrania ustalono na niedzielę 24.03.2024.  Uchwała 

nr 1.  

3. Kolega Robert SP7RHA zreferował aktualny stan negocjacji umowy pomiędzy 

OT15, a  9ŁBOT 
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4. Informacja skarbnika na temat aktualnego stanu opłacenia składek, oraz stanu 

finansów oddziału. Pełne sprawozdanie zostanie przedstawione na walnym 

zebraniu. 

5. Podjęto kwestię  informowania członków oddziału o bieżących sprawach i 

podejmowania inicjatyw. Podjęto decyzję o rozwinięciu fanpage OT na 

facebooku.  Zarząd powołał Komisjaję do spraw komunikacji z członkami jako 

organu przy zarządzie . W skład komisji weszli Koledzy: Arek SP7AJ, oraz  

Mateusz SP7WST. Uchwała nr 2 

6. Dyskusja.  

 - Dyskutowano na temat informowania członków.  

 Uporządkowanie spraw związanych z RODO, między innymi deklaracje 

członkowskie. 

 Zastanawiano się nad możliwością stworzenia nowej strony oddziału ze 

względu na nie wspieraną wersję  PHP Fusion 

 Kolega Andrzej SQ7OFB  poruszył sprawy związane z Działalnością  i 

finansowaniem klubów. 

7. Zamknięcie zebrania 

 

Podjęto następujące uchwały: 

 

 Uchwała nr 1. 

 

W sprawie terminu zwołania walnego zebrania sprawozdawczo-wyborczego OT15. 

 

Głosowanie: za_4_ , przeciw _0_ , wstrzymujących się _1_ . 

 

 Uchwała nr 2. 

 

W sprawie powołania Komisji do spraw komunikacji z członkami OT 

 

Głosowanie: za_5_ , przeciw _0_ , wstrzymujących się _0_ . 

 

  

Uchwały wchodzą w życie z dniem podjęcia. 

 

 

Robert Horynek SP7RHA…………………………………………… 

 

Zbigniew Gniotek SP7MTU…………………………………………… 

 

Jan Michalak SP7TOP…………………………………………………  

 

Jakub Wolski SP7Y…………………………………………................ 

 

Paweł Poznański 3Z7N…………………………………………........... 


